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Академичният съвет утвърди Съвета на настоятелите

Йордан Чорбаджий-
ски – изпълнителен ди-
ректор на Black Sea Gold 

Pomorie и възпитаник на 
Стопанска академия „Д. 
А. Ценов” дари на родна-
та Алма Матер наградата 
си от конкурса „Мистър и 
Мисис Икономика” 2019 

г. в категория „Търговия и 
Услуги”. Наградата включ-
ва почетна грамота и ста-

туетка „Рибарят и златна-
та рибка”, с автор Ставри 
Калинов. Това стана на 28 
юни 2024 г. по време на 
работно посещение на 
Йордан Чорбаджийски в 

Свищовското висше учи-
лище. Като новоизбран 
член на Съвета на настоя
телите на Академията за 
мандат 20242028 г., той 
дискутира с ректора доц. 
Марин Маринов и замест-
никректора по „Учебна 
дейност и акредитация” 
– доц. Светослав Илий-
човски, възможности за 
задълбочаване на сътруд-
ничеството на Академия-
та с българския бизнес. 

Конкурсът „Мистър 
и Мисис Икономика” се 
организира от списание 
„Икономика” и найго-
лямата работодателска 
организация в страната 
– Конфедерацията на ра-
ботодателите и индустри-
алците в България (КРИБ). 
Поради своя престиж, на-
градите „Мистър и Мисис 
Икономика” са определя-
ни като „Оскарите на биз-
неса” и са сред найва-
жните икономически от-

личия в България. От де-
сетилетия призът се връч-
ва на предприемачи, ико-
номисти и финансисти, 
допринесли в найголяма 
степен за развитието на 
българската икономика.

Дарението за СА „Д. А. 
Ценов”, Йордан Чорба-
джийски направи в знак 
на благодарност и при-
знателност към родна-
та Алма Матер и всички 
нейни преподаватели. 
С ректора на Академия-
та в Свищов той сподели, 
че в много голяма сте-
пен дължи успешното си 
кариерно развитие име-
но на знанията, придо-
бити в СА „Д. А. Ценов”. 
Той заяви, че дарявайки 
тази престижна награда 
на Академичния музей 
желае да мотивира и да 
вдъхне увереност на мла-
дите хора и студентите, че 
положените труд, усилия 
и дисциплина при обуче-

нието винаги се отплащат. 
След срещата си с ректо-
ра Йордан Чорбаджий-
ски посети Академичния 
музей и положи подпис в 
летописната книга на Вис
шето училище. 

Йордан Чорбаджийски 
е изпълнителен директор 
и член на УС на Black Sea 
Gold Pomorie, като пре-
ди това е заемал и други 
ръководни позиции в из-
бата. Той е и председа-
тел на УС на Национал-
ната лозаровинарска ка-
мара и зам.председател 
на Националния съвет по 
храните. Завършил е ба-
калавърска степен по ико-
номика на търговията и е 
придобил ОКС „магистър” 
по финансов менидж-
мънт в Стопанска акаде-
мия „Димитър А. Ценов”.

На свое заседание, 
проведено на 25 юни 2024 
г., Академичният съвет ут-
върди 8членния състав на 
Съвета на настоятелите на 
Стопанска академия „Д. А. 
Ценов”. За председател на 
новото Настоятелство на 
Свищовското висше учи-
лище е избран Николай 
Дойнов – председател на 
Съюза на Народните чита-
лища в България. 

В състава на Съвета на 
настоятелите за мандат 
20242028 г. са следните 
изявени експерти в своя-
та област и известни на 
обществото личности с ак-
тивна позиция и автори-
тет: 

Недялко Чандъров – 
главен изпълнителен ди-
ректор, председател на 
УС на ЗАД Булстрад Виена 
Иншуранс Груп; 

Янка Такева – пред-
седател на Синдиката 
на българските учители 
(предложение 
на МОН); 

Росен Мари-
нов – директор 
Дирекция „Кул-
тура и култур-
но наследство” 
( п р е д л о ж е -
ние на Община 
Свищов); 

Ивайло Ма-
ринов – ръко-
водител Служ-
ба по търгов-
скоикономи-
чески въпроси, 
Министерство 
на икономика-
та, посолство 
на Р България в 
Румъния, първи секретар, 
отговарящ за службата по 
търговскоикономически 

въпроси, придобил ОНС 
„доктор” в СА „Д. А. Це-
нов”; 

Йордан Чорбаджийски 
– изпълнителен дирек-
тор и член на УС на Black 

Sea Gold Pomorie, пред-
седател на Националната 
лозаровинарска камара, 

възпитаник на СА „Д. А. 
Ценов”; 

Петър Джелепов – зам.

председател на Комисия 
за финансов надзор, ръко-
водещ Управление „Над-
зор на инвестиционната 
дейност”; 

Николай Костадинов 
(предложение на Студент-
ски съвет при СА „Д. А. Це-
нов”).

След утвърждаване 
на състава, членовете на 
Академичния съвет изра-
зиха увереност, че новият 
Съвет на настоятелите ще 
бъде активен партньор 
на Свищовската акаде-
мия при осъществяване 
на ефективно и прозрач-
но управление, и при на-
сърчаване на основните 
дейности на Висшето учи-
лище.

Златното момиче 
на българското 
карате, Ивет 

Горанова завърши с 
отличен успех

На стр. 2
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Златното момиче на българското карате 
Ивет Горанова завърши с отличен успех

Наши възпитаници с награди 
от „Млад икономист – 2024”

Възпитаници на Сто-
панска академия „Д. А. 
Ценов” за пореден път са 
отличени в Националния 

конкурс „Млад иконо-
мист”, който ежегодно се 
организира от Съюза на 
икономистите в България. 
Тазгодишното, 20о изда-
ние на конкурса, който 
се провежда под надслов 
„Гласът на младите за сил-
на икономика”, бе на тема 
„Дигитални умения и из-
куствен интелект”. 

Тържественото връчва-

не на наградите от „Млад 
икономист – 2024” се със-
тоя на 14 юни 2024 г. в 
Дома за наука и техника 

на ФНТС, София. 
Своята награда на 
тържествената це-
ремония получи 
класираната на вто-
ро място свищов-
ска студентка Вик-
тория Борисова, 2 
курс, спец. „Иконо-
мика на търговия-
та”. Виктория полу-
чи поздравление 
от председателя на 
СИБ – проф. др Та-
тяна Хубенова – Де-
лисивкова.

Със специални 
награди в юбилей-
ното издание на 

конкурса бяха отличени и 
други възпитаници на СА 
„Д. А. Ценов”. Захарина 
Томова, докторант към ка-
тедра „Финанси и кредит”, 
получи наградата на „Ста-
ра планина” Холд – София. 
Специалната награда на 
Фондация „Проф. др Ве-
леслав Гаврийски” – Со-
фия получиха Силвия Зар-
кова и Антонио Дичев.

Олимпийската шампи-
онка по карате от Токио 
’2020 – Ивет Горанова, коя-
то се обучава в Стопанска 
академия „Д. А. Ценов” по 
специалност „Икономика 
на търговията”, постигна 
отлични резултати и на сту-
дентската скамей-
ка. Според нейните 
преподаватели, тя е 
влагала максимал-
но старание в свое-
то образование и за 
4годишния пери-
од на обучение по-
стигна среден успех 
5.83, а на държав-
ния си изпит през м. 
юни 2024 г., с кой-
то придобива ОКС 
„бакалавър”, получи 
Отличен 6.00.

По време на 
своето обучение в 
Свищовската ака-
демия Ивет пока-
за, че е шампион във всич-
ко. В рамките само на една 
седмица (в края на 4 курс) 
тя покори и дансинга, и та-
тамито. В телевизионно-
то предаване Dancing Stars 

заедно със своя партньор 
станаха първата двойка в 
изданието, спечелили мак-
сималните 40 точки, съче-
тавайки в едно народни 
танци и пасо добле, а по
късно заеха почетното чет-
върто място в танцовата 

надпревара. Олимпийската 
шампионка от Токио ’2020 
спечели и златен медал от 
53ото издание на между-
народния турнир по карате 
„Златен колан” в сръбския 

град Чачак, като стана пър-
ва в погорната за нея кате-
гория – до 61 кг кумите. В 
годината на своето дипло-
миране Ивет Горанова, коя-
то е първият български със-
тезател по карате, участвал 
в Олимпийски игри, получи 

и приза „Студент на година-
та” в категория „Спорт” от 
класацията на Национално-
то представителство на сту-
дентските съвети в Р Бълга-
рия за изминалата 2023 г. 

Академията посрещна гости от 
„Иновации в действие” 2024

Чествахме 147 г. от 
освобождението на Свищов

Свищовската академия 
посрещна гости от образо-
вателен форум по нацио-
налната програма „Ино-

вации в действие“ 2024 г. 
Програмата дава възмож-
ност за мобилност, за посе-
щение на място, за демон-
страции и за наблюдение 
на иновациите в избрано 
училищепартньор с цел 
да бъде споделен добри-
ят опит между училища в 
страната. 

Като участник в нацио-
налната програма, Профе-
сионалната държавна тър-
говска гимназия „Д. Хаджи
василев” в Свищов органи-
зира събитие, което срещна 

учители и ученици от три 
други училища – Професио-
нална гимназия по туризъм 
„Алеко Константинов” от 

Плевен, Средно училище 
„Никола Войводов” от Вра-
ца и Професионална гим-
назия по електротехника и 
строителство от Търговище. 
Последният ден от събитие-
то беше посветен на култур-
ното обогатяване и опоз
наването на град Свищов. 
В тази връзка домакините и 
техните гости посетиха Сто-
панската академия, къде-
то бяха посрещнати от доц. 
Здравко Любенов – зам.
ректор „Международно 
сът рудничество, студентска 

политика, институционал-
ни комуникации и продъл-
жаващо обучение”. В аула-
та на Академията доц. Лю-
бенов приветства учители-
те и учениците, участващи 
в националната програма 
и подчерта, че иновации-
те в образованието са пътя 
към подобро бъдеще. Той 
изрази своята увереност, 
че въведените авангард-
ни стандарти за подобра 
образователна практика 
ще срещнат новаторство-
то, опита и дръзновението 
на едно висше училище с 
88 годишна история в раз-
пространяване на просве-
тителската мисия за сил-
на България в обединена 
Европа. Експерти от отдел 
„Бакалавърско и магистър-
ско обучение“ и Кариерния 
център разясниха начини-
те, формите и технология-
та за включване в приема 
на Свищовската академия, 
а след това в Академичния 
музей гостите се запозна-
ха с историята на Висше-
то училище и разгледаха 
вещи на Дарителя, Дими-
тър Ценов.

Студенти, преподава-
тели и служители от СА 
„Д. А. Ценов” участваха в 
общоградското честване 
на 147ата годишнина от 
освобождението на Сви-
щов – първия освободен 
български град. Празнич-
ното честване започна в 
храм „Света Троица” с мо-
лебен за здраве на воен-
нослужещите и благопо-
лучието на България. 

По традиция, чества-
нето на годишнината се 
състоя пред Братската мо-
гила в местността „Памет-
ниците”, където сред офи-

циалните лица бе ректо-
рът на Академията, доц. 
Марин Маринов. Праз-
нично слово произнесе 
кметът, др Генчо Генчев, 
а със съдействието на 55
ти инженерен полк – Бе-
лене и духовия оркестър 
към него се проведе во-
енен ритуал по полагане 
на венци и цветя. Жерб 
пред Братската могила 
положи ректорът, доц. 

Маринов. Цветя поднесо-
ха също студенти и акаде-
мични преподаватели от 
Свищовското висше учи-
лище.
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Семинар за дигитализация и иновативни Семинар за дигитализация и иновативни 
образователни технологии проведе Академиятаобразователни технологии проведе Академията

Формалните и неформалните иновационни мрежи дискутираха 
присъствено и онлайн академични преподаватели

Обучителен семинар на 
тема „Повишаване качест-
вото на обучението и учеб-
ния процес чрез дигита-
лизация и иновативни об-

разователни технологии“ 
се проведе в заседателна 
зала „Ректорат“, организи-
ран съвместно от Център за 
иновативни образователни 
технологии и Център за ди-
гитално обучение към СА 
„Д. А. Ценов“. Обучението 
предизвика засилен инте-
рес и на него присъстваха 
доц. Светослав Илийчовски 
– зам.ректор „Учебна дей-
ност и акредитация“, доц. 
Здравко Любенов – зам.

ректор „Международно 
сът рудничество, студентска 
политика, институционал-
ни комуникации и продъл-
жаващо обучение”, декани, 

ръководители на катедри, 
преподаватели и служите-
ли. Семинарът откри доц. 
Илийчовски, който предста-
ви накратко обслужващите 
звена, организиращи съби-
тието, както и техните ръко-
водители проф. Красимир 
Шишманов и доц. Веселин 
Попов. Зам.ректорът под-
черта, че дейността на двата 
центъра цели подпомагане 
на учебнопреподавател-
ската и административната 

дейност посредством диги-
тални технологии.

Семинарът се проведе 
в два тематични панела. В 
рамките на първия беше 
осъществено обучение от-
носно възможностите на 
иновативните дигитални 
образователни технологии 
за повишаванe качеството 
на учебния процес и под-
държане и засилване инте-
реса от страна на обучаеми-
те към него. В своето изло-
жение на тема „Иновативни 
образователни технологии“, 
проф. Шишманов представи 
накратко Центъра за инова-
тивни образователни техно-
логии, който е част от Уни-
верситетска мрежа от по-
добни центрове, изградени 
в рамките на национална-
та програма „Повишаване 
компетентностите на пре-
подавателите от държавни-
те висши училища, подгот-
вящи бъдещи учители“, като 
акцентира върху техноло-
гичните му възможности за 
провеждане на иновативен 
обучителен процес. Лекто-
рът демонстрира как новите 
информационни техноло-
гии променят образовател-

ните и административните 
процеси във висшите учи-
лища, привеждайки приме-
ри за използването на спо-
делени облачни простран-
ства за съвместна работа, 
онлайн тестовете и изкуст-
вения интелект в помощ на 
обучението.

Темата за изкуствения 
интелект беше доразвита 
от доц. Веселин Попов, ръ-
ководител на Центъра за 
дигитално обучение. В раз-
глежданата от него тема 
„Приложение на изкустве-
ния интелект в обучението“ 
той представи парадигми-
те за използването на ИИ в 
образованието, информа-
ционните технологии, под-
помагащи навлизането им 
в образованието и класи-
фикация на формите на из-
куствения интелект. Доц. 
Попов демонстрира приме-
ри за това как две от най
популярните приложения 
в областта на изкуствения 
интелект, ChatGPT и Copilot, 
от една страна могат да съ-
действат на преподаватели-
те при разработката на тех-
ните учебнопреподавател-
ски материали, а от друга 

– да помогнат на студентите 
да задълбочават новопри-
добитите знания и умения.

Гл. ас. др Елица Лазаро-
ва, член на екипа на Центъ-
ра за иновативни образова-
телни технологии, предста-
ви възможностите на гео-
графските информационни 
системи (ГИС) да бъдат ин-
тегрирани в образовател-
ния процес, като обърна 
внимание на същността на 
тези системи и възможните 
им приложения. На финала 
на изложението бе напра-
вена демонстрация на съ-
биране на геоданни и бяха 
разгледани различни инте-
рактивни карти създадени 
с ГИС.

В рамките на втория па-
нел се проведе оживена 
дискусия върху засегнати-
те теми, които провокираха 
интереса на присъстващи-
те. Проф. Шишманов закри 
обучителния семинар като 
обяви намеренията на Цен-
търа за иновативни образо-
вателни технологии да орга-
низира следващо обучение 
в началото на новата учеб-
на година и отправи покана 
към академичната общност.

Дискусионна сесия в 
хибриден формат се про-
веде в рамките на Дейност 
2 по проект КП06Н65/10 
„Формални и неформал-
ни иновационни мрежи”, 
реализиран с финансовата 
подкрепа на Фонд научни 
изследвания на Р България. 
Водеща организация по 
проекта е СА „Д. А. Ценов”, 
като в екипа участват и два-
ма утвърдени преподавате-
ли от УНСС – София. Офи-
циални гости на събитието 
бяха проф. Атанас Атана-
сов – зам.ректор „Научно-
изследователска дейност 
и развитие на кадрите“ в 
Свищовското висше учили-
ще, представители на ака-
демичната общност, декани 
и ръководители на катед
ри. Част от участниците в 
събитието присъстваха он-
лайн чрез системата за ви-
деоконферентна връзка на 
Академията.

От името на ректора доц. 
Марин Маринов и на ака-
демичното ръководство, 
проф. Атанасов поздрави 
екипа на проекта и участни-

ците в събитието. Той под-
черта значението на изсле-
дователската активност, ро-
лята на проектните инициа
тиви и приноса на техните 
резултати за развитието на 
Висшето училище, и пожела 
ползотворна работа по вре-
ме на дискусията и успешно 
изпълнение на предвиде-
ните по проекта дейности. 
Проф. Маргарита Богданова 
– ръководител на проекта и 
модератор на дискусионна-
та сесия, въведе в темати-
ката на проекта и анонсира 
презентационните теми. 

Дискусионната сесия 
протече в два панела. В 
рамките на първия – пре-
зентационен панел, бяха 
представени теми с важно 
значение за създаването, 
функционирането и при-
носното развитие на ино-
вационните мрежи. Доц. 
Зорница Йорданова, УНСС 
– София, представи тема-
та „Отворени иновационни 
модели в контекста на фор-
мални и неформални ино-
вационни мрежи“. Тя син-
тезира ключовите момен-

ти, характеризиращи ино-
вационните мрежи, очерта 
важните различия между 
техния формален и нефор-
мален вариант, акцентира 
върху инструментариума, 
който може да се използ-
ва за успешно моделиране 
на иновационните мрежи 
и дефинира найважните 
предизвикателства и въз-
можните варианти за раз-
витието им. Доц. Искра Пан-
телеева, СА „Д. А. Ценов“ – 
Свищов, представи темата 
„Проектиране и управля-
ване на ефективни инова-
ционни мрежи“. Стъпвайки 
на същностните аспекти на 
иновационните мрежи, тя 
коментира последовател-
ността от действия, които 
следва да се реализират, за 
да се гарантира тяхното до-
бро функциониране и пос-
тигането на желаните ино-
вационни цели. Представе-
ни бяха препоръчителните 
действия и ключови мо-
менти за всяка стъпка от ал-
горитъма за проектиране и 
управляване на иновацион-
ните мрежи, за да се постиг-

не съответното им ниво на 
ефективност. В заключение, 
от гледна точка на ефек-
тивността на иновационни-
те мрежи, доц. Пантелеева 

очерта потенциалните пре-
дизвикателства и опорните 
структурносъдържателни 
точки, които имат ключово 
значение и които биха га-
рантирали желаното ниво 
на устойчивост.

В рамките на втория – 
дискусионния панел, бяха 
изказани мнения относно 
значението на иновацион-

ните мрежи и мястото на 
проблематиката, предста-
вена в рамките на събитие-
то, като бе направена връз-
ка между презентираните 

теми и изследователските 
активности, реализирани в 
рамките на проекта.

В края на събитието 
проф. Богданова направи 
обобщение на ключовите 
моменти в представените 
презентации и изказаните 
виждания, и пожела успеш-
но реализиране на следва-
щите проектни инициативи.
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В рамките на утвърде-
ните прерогативи на Ка-
риерния център и в съот-
ветствие със заложената 
по академичен календар 
планпрограма от очаква-
ни срещи на Алумни асо-
циацията към Стопанска 
академия „Димитър А. Це-
нов“, на 15.06.2024 г. Вис
шето училище обедини в 
аулата на своя академи-
чен кампус няколко поко-
ления от доказано добри 
и отличили се във време-
то със своята солидна екс-
пертиза и висока профе-
сионална себеотдайност 
поколения възпитаници. В 
срещата участваха възпи-
таници от специалностите 
„Застрахователно дело“, 
ОПУП, ОПОИИ, „Социално 
дело“, УПНС, „Финанси“, и 
„Счетоводна отчетност“ от 

Випуск '1984 и специално-
стите „Финанси и кредит“, 
„Счетоводство и контрол“, 
„Икономика и управле-
ние на промишлеността“, 
„Икономика и управление 
на селското стопанство“, 
„Маркетинг и планиране“, 
„Социалноикономическа 
информация“ и „Стопан-
ско управление“ от Випуск 
19891994 г.

Организационният фор-
мат на официалното съби-
тие, събрало в едно едино-
мишленици и следовници 
на просветителската ми-
сия на Първостроителя на 
свищовската Алма Матер, 
намери основополагаща 
роля в представителната 
функция на зам.ректора с 
ресор „Международно сът
рудничество, студентска 
политика, институционал-

ни комуникации и продъл-
жаващо обучение” – доц. 
Здравко Любенов. Той при-
ветства от името на ака-
демичното ръководство 
присъстващите, изразя-
вайки своята убеденост, че 
именно те са яркото дока-
зателство за непреходната 
роля на висшето образо-
вание, култивирано в духа 
на Свищовските универси-
тетски традиции, давало и 
продължаващо да дава не 
само на града, но и на стра-
ната специалисти на евро-
пейско ниво.

В заключителната част 
от предвидената програ-
ма участниците в среща-
та посетиха Академичния 
музей, където си припом-
ниха историята на родна-
та Алма Матер и отново 
се докоснаха до личните 

вещи на Димитър Ценов. 
Те заявиха откритата си го-
товност да бъдат своеоб-
разен мост на приемстве-
ност между знанията, опи-

та и експертизата в подго-
товката на новата генера-
ция икономисти по слож-
ния, но високо благороден 
път за утвърждаване доб

рото име на образовател-
ния сектор в България. 

В множество снимки 
гостите запечатаха емо-
ционални моменти от дру-

гарската среща, събрала 
отново на студентските 
скамейки възпитаници от 
рекорден брой специал-
ности.

Възпитаници на катедра 
„Аграрна икономика” при 
СА „Д. А. Ценов” участваха 
в информационна среща, 
организирана от Нацио-
нална служба за съвети в 
земеделието (НССЗ). Сре-
щата се проведе в с. Горна 
Студена, общ. Свищов, обл. 
Велико Търново и бе насо-
чена към много малките 
стопанства и младите зе-
меделски производители. 
Сред гостите на събитието 
бе доц. Виолета Блажева 
– председател на алумни 
клуб „АИ. Свищов“, в кой-
то членуват възпитаници 
на катедра „Аграрна ико-
номика”. С презентации по 
темата на информацион-
ната среща участваха въз-
питаниците на Свищовско-
то висше училище и члено-
ве на алумни клуба Лилия 
Блажева и Хубавена Паве-
лова. 

Участниците в среща-
та бяха запознати с въз-
можностите за финансово 
подпомагане по Стратеги-
ческия план за развитие 
на селските райони 2023–
2027 г., а именно интер-
венция II.Д.2 „Подпомага-
не на много малки земе-
делски стопанства“ и ин-
тервенция II.Д.1 „Стартова 

помощ за установяване на 
млади земеделски стопа-
ни в селското стопанство“ 
по Стратегическия план за 
развитие на земеделието 
и селските райони (СПРЗ-
СР) за периода 20232027 
г. Представени бяха и ус-
ловията за изпълнение на 
одобрени проекти по под-
мярка 6.1 „Стартова помощ 
за млади земеделски сто-
пани“ и 6.3 „Стартова по-
мощ за развитието на мал-
ки стопанства“ от мярка 6. 
„ Развитие на стопанства 
и предприятия“ от ПРСР 
20142020 г. На проведе-
ната среща присъстваха 
Деян Дончев – експертко-
ординатор в Териториален 
областен офис – Велико 
Търново и Димо Бодуров 
– регионален координатор 
за Североизточен регион. 
Участниците в събитието 
имаха възможност да за-
дадат въпроси и получат 
компетентни отговори от 
съответните експерти.

Участието в информа-
ционната среща, организи-
рана от Национална служ-
ба за съвети в земеделието 
е заложено в научния ка-
лендар на катедра „Аграр-
на икономика” за учебната 
20232024 г.

Алумни клуб „АИ. Свищов” 
участва в среща на НССЗ

В съответствие с устано-
вените по академичен ка-
лендар инициативи на ка-
тедра „Търговски бизнес” 
при Стопанска академия 
„Д. А. Ценов” и с активната 

роля на алумни координа-
тора – гл. ас. др Цветелина 
Кабакчиева, на 27.06.2024 
г. бе учреден нов алумни 
клуб от завършилите спец. 
„Икономика на търговия-
та”, Випуск ’2024.

Създадените профе-
сионални контакти и фор-
мираната непреходна 
връзка между експертния 
колегиум на администра-
тивното звено, талантли-
вия студентски ешелон и 
далия заявка за втори ус-
пешен управленски ман-

дат ръководител катедра 
– доц. Теодора Филипова, 
потвърждават заложената 
стратегия на академично-
то ръководство за навре-
менна и добре устроена 

квалификационна харак-
теристика с широк ареал 
на установените профе-
сионални компетенции 
във всички сфери от сто-
панския живот на Бълга-
рия.

Програмата на катедра-
та за парафиране на про-
токола по създаване на 
новия алумни клуб „Ико-
номика на търговията – 
2024” включи посещение 
на Академичния музей, 
където новите дипломан-
ти на Свищовската акаде-

мия си припомниха исто-
рията на Висшето учили-
ще и разгледаха вещи на 
Дарителя, Димитър Це-
нов. Те изразиха готов-
ност да бъдат посланици 

в делото за по-
пуляризиране на 
образователната 
мисия на Акаде-
мията и привли-
чане на нови сту-
денти с мисъл за 
подоброто бъде-
ще на страната. 

За председа-
тел на новия клуб 
бе избрана Дани-
ела Иванова Пет-
кова. С включва-
нето си в Алумни 
асоциацията на 
СА „Д. А. Ценов” 
възпитаниците 
на спец. „Иконо-
мика на търго-
вията” от Випуск 

’2024 заявиха желание да 
поддържат активна връз-
ка със състудентите, с род-
ната Алма Матер и между 
поколенията, да споделят 
своя професионален опит, 
да участват в наставничес
ка мрежа и в кариерни фо-
руми с цел насърчаване на 
сътрудничеството и споде-
ляне на добри практики 
между членовете на клу-
бовете и студентите, как-
то и участие в добровол-
чески и дарителски кам-
пании. 


